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Številka: 03201-8/2017                                                                                                          TOČKA 2 

Datum:   22.06.2017 

 
 

Z A P I S N I K 
18. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 21.06.2017 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 15 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko Barbara (od 1705), Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, 
Kobal Aleš (od 1710), Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust 
Boris, Rauter Martina, Rožman Romana, Strnad Matjaž, Trstenjak Zvonimir, Vrhovšek Konrad. 
 
Odsotni: 
Arzenšek Anita, Stajnko Jerebic Doroteja. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Irma Bračko, Vanja Jus, Katja Arn-
šek - strokovne službe, Drago Žura - predsednik nadzornega odbora, Darja Ljubimski – Center za 
pomoč na domu Maribor, Jože Šprah - Komandir Policijske postaje Rače, Alojz Velički - ravnatelj 
OŠ Dušana Flisa Hoče, Metka Oberlajt - zapisnikar. 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 17. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 14 PROTI: / 
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3. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 18. redne seje Občinskega sve-
ta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Seznanitev s Poslovnim poročilom Centra za pomoč na domu Maribor za leto 2016.  
5. Obravnava in potrditev sklepa o soglasju k ceni socialno varstvene storitve »Pomoč družini 

na domu« v Občini Hoče-Slivnica. 
6. Seznanitev z informacijami o trendih varnostnih pojavov v Občini Hoče-Slivnica v letu 2016. 
7. Obravnava in potrditev Sklepa o soglasju k sistemizaciji in normativih delovnih teles ter 

organizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in varstvenem zavodu OŠ Dušana Flisa 
Hoče (predšolska vzgoja). 

8. Obravnava in potrditev Sklepa o soglasju k sistemizaciji in normativih delovnih teles ter 
organizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in varstvenem zavodu OŠ Franca Lešni-
ka - Vuka Slivnica pri Mariboru (predšolska vzgoja). 

9. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje predstavnika v Svet zavoda Osnovne šole 
Dušana Flisa Hoče. 

10. Seznanitev Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica s Končnim poročilom Nadzornega odbo-
ra o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2015. 

11. Obravnava in potrditev Rebalansa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2017 - po skraj-
šanem postopku.  

12. Seznanitev s sklepi KS Rogoza glede Rogoškega gozda. 
13. Pobude in vprašanja. 

 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 
4. TOČKA 

SEZNANITEV S POSLOVNIM POROČILOM CENTRA ZA POMOČ NA DOMU  
MARIBOR ZA LETO 2016 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala predstavnica Centra za pomoč na domu Maribor Darja Ljubimski. 
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Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Poslovnim poročilom Centra za 
pomoč na domu Maribor za leto 2016. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K CENI SOCIALNO VARSTVENE STO-
RITVE »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala predstavnica Centra za pomoč na domu Maribor Darja Ljubimski. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik.  
Odbor za finance je podal predlog, da bi bilo potrebno proučiti možnost uvedbe pomoči na domu 
tudi med vikendom za oskrbovance, ki bi takšno pomoč potrebovali. Zato predlagajo, da se na to 
temo skliče sestanek vseh sodelujočih. Prav tako so podali pripombo, da je iz stroškov plač razvid-
no, da imajo zaposleni, ki izvajajo pomoč na domu zelo nizke plače. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 4:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene 
storitve »Pomoč družini na domu« v Občini Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
6. TOČKA 

SEZNANITEV Z INFORMACIJAMI O TRENDIH VARNOSTNIH POJAVOV  
V OBČINI HOČE-SLIVNICA V LETU 2016 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal komandir PP Rače Jože Šprah. 
 
Razpravljali so člani sveta: Rok Klajnšek, ki je predlagal, da se križišče od Hoč proti Framu – odcep 
Slivnica dodatno semaforizira, hkrati se je zahvalil PP Rače za ažurnost, Srečko Ornik, ki je vprašal, 
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če se kaj dela na področju izboljšave prometa; Matjaž Strnad, ki predlaga, da poostrijo nadzor in 
preverjajo hitrost motoristov v naselju Zg. Hoče, Polana in proti Pohorju, predvsem med vikendi; 
Anton Obreht, ki se je prav tako zahvalil za vzorno sodelovanje in hitre reakcije.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal komandir PP Rače Jože Šprah. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z informacijami o trendih varnostnih 
pojavov na območju Občine Hoče-Slivnica v letu 2016. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K SISTEMIZACIJI IN NORMATIVIH 
DELOVNIH TELES TER ORGANIZACIJI DELA V JAVNEM VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEM 

IN VARSTVENEM ZAVODU OŠ DUŠANA FLISA HOČE (predšolska vzgoja) 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče Alojz Velički. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o soglasju k sistemizaciji in normativih 
delovnih mest ter organizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in varstvenem 
zavodu Osnovna šola Dušana Flisa Hoče (Vrtec Hoče in Vrtec Rogoza). 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K SISTEMIZACIJI IN NORMATIVIH 
DELOVNIH TELES TER ORGANIZACIJI DELA V JAVNEM VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEM 
IN VARSTVENEM ZAVODU OŠ FRANCA LEŠNIKA - VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU 

(predšolska vzgoja) 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Franca Lešnika Vuka Slivnica Anton Obreht. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o soglasju k sistemizaciji in normativih 
delovnih mest ter organizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in varstvenem 
zavodu Osnovna šola Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru (Vrtec Slivnica). 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKA  
V SVET ZAVODA OSNOVNE ŠOLE DUŠANA FLISA HOČE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič, ki je povedal, da je na seji KVIAZa glasoval za Tanjo 
Blaznik, saj se mu zdi primernejša kandidatka glede na strokovno usposobljenost; Bojan Mlaj, ki 
meni, da je Boris Pust primeren kandidat, saj glede na to, da je občinski svetnik, zastopa interese 
lokalne skupnosti. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda Osnov-
ne šole Dušana Flisa Hoče imenuje Borisa Pusta. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 13 PROTI: / 

 

 
10. TOČKA 

SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA OBČINE HOČE-SLIVNICA S KONČNIM POROČILOM 
NADZORNEGA ODBORA O PREGLEDU ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA  

OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2015 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Nadzornega odbora Drago Žura. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s Končnim poročilom Nadzornega 
odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2015. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV REBALANSA PRORAČUNA OBČINE HOČE-SLIVNICA  
ZA LETO 2017 - po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Obrazložitev sta podala direktor občinske uprave Peter Cokan in župan Marko Soršak.  
 
Razpravljali so člani sveta: Martina Rauter, ki jo je zanimalo, zakaj prodaje Farmadenta niso obra-
vnavali na ustreznih odborih;  
Franjo Mihalič, ki se mu zdi nesmiselno, da se sestaja KVIAZ in se troši denar za sejnine, če je 
oseba za neko funkcijo že vnaprej določena; 
Zvonimir Trstenjak, ki je opozoril na napako na strani 105 (proračun – obrazložitve), pravilen zne-
sek za izvedbo izgradnje krožišča v Slivnici je 497.332,51€. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Rebalans proračuna Občine Hoče-Slivnica za 
leto 2017 - po skrajšanem postopku. 
 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, pre-
mičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2017. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 14 PROTI: / 
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12. TOČKA 
SEZNANITEV S SKLEPI KS ROGOZA GLEDE ROGOŠKEGA GOZDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli na seji. 
 
Obrazložitev sta podala predsednik KS Rogoza Uroš Blažič in predstavnica Civilne iniciative Rešimo 
rogoški gozd Ingrid Kocbek. 
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič, Anton Obreht, Matjaž Strnad, Jožef Merkuš, Srečko 
Ornik, Boris Pust, Konrad Vrhovšek, Bojan Mlaj, Janko Jurgec, Rok Klajnšek, Zvonimir Trstenjak, 
Martina Rauter. 
 
 Na vprašanja iz razprave so odgovarjali župan Marko Soršak, predsednik KS Rogoza Uroš Blažič in 
predstavnica Civilne iniciative Ingrid Kocbek. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani s sklepi Sveta Krajevne skupnosti Rogo-
za in s predlogom Civilne iniciative Rešimo Rogoški gozd o spremembah Občinskega 
prostorskega načrta. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 13 PROTI: / 

 

 
13. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

ZVONIMIR TRSTENJAK 
1. Vprašal je, zakaj velja ukrep prepovedi uporabe pitne vode za polnjenje bazenov, zalivanje tra-
ve in vrtov ter za pranje avtomobilov samo za vodovodne sisteme, s katerimi upravlja režijski obrat 
občine? 
2. V Radizelu so imeli pred tremi tedni problem izpada vode, ker je očitno nekdo polnil bazene in 
takrat je na iniciativo občanov prišlo do sestanka z županom na lokaciji. Dogovor je bil, da bomo 
pridobili ponudbo izvajalca, ki bo zagotovil rešitev, tako da se bo del omrežja priključil na omrežje, 
ki zagotavlja dovolj vode. Zanima ga kako daleč je zadeva? 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Povedal je, da projekt pripravlja podjetje IEI. Pripravljena je bila tudi strategija, ki jo bo potrebno 
spremeniti glede na inšpektorske odločbe, kar pomeni da bo treba vložiti veliko več sredstev, da 
uredimo vodovode na območju Občine Hoče-Slivnica. 
 
ANTON OBREHT 
1. Vprašal je, kako je s plinovodi oz. razvejanjem plina v Slivnici, kjer so primarni vodi že položeni? 
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ROK KLAJNŠEK 
V imenu Turističnega društva Oreh in v svojem imenu se je zahvalil za zagotovitev prostorov druš-
tvu v AMD Orehova vas. 
 
MATJAŽ STRNAD 
1. Podal je pobudo za vzpostavitev avtobusne linije na relaciji Maribor - Polana tudi v soboto in 
nedeljo. 
2. Vprašal je, ali so že znani rezultati analize glede prihoda Magne v občino? 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Glede vzpostavitve avtobusne linije pošljite predlog po mailu, in sicer koliko prevozov ter ob kate-
rih urah in bomo pridobili ponudbo od prevoznika Arriva, ki ima koncesijo. 
 
Rezultati analize glede prihoda Magne  
Po 95% preštetih glasovnic projekt Magna podpira 1243 prebivalcev (86%), od skupno 1426, ki jih 
je glasovalo. 

 
 
Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in 
ob 1915 sejo zaključil. 
 
 
 
Zapisala:                             

Metka Oberlajt, dipl. upr. org.                                                               ŽUPAN 

dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. inž.  
 


